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Interpellation om kulturverksamheten vid Stenhagens 
Kulturhus 
 
 
Västra Stenhagenskolan har sedan hösten 2023 förändrat sitt elevunderlag, från att vara en 

skola för årskurserna F-9 till att bli en skola för åk 6–9. Det nya elevunderlaget gör även att 

skolan är i behov av andra typer av lokaler för sin verksamhet. Efter det att fastighetsstaben 

utrett den nya grundskolans behov, har det bland annat slagits fast att Västra Stenhagenskolan 

behöver en hemkunskapssal. Ett tidigare planerat golvbyte i fastigheterna gör även att staben 

identifierat att ett antal evakueringslokaler saknas.  

 

En följd av fastighetsstabens utredning är att kulturverksamheterna i Stenhagens Kulturhus 

påverkas. Kulturhusets nuvarande ateljé kommer att byggas om till hemkunskapssal under 

2025. Skolan har dessutom redan tagit Kulturhusets danssal i anspråk som undervisningsrum, 

under tiden golvrenoveringarna sker. 

 

Kultur- idrotts- och fritidsförvaltningen har nu meddelat ledningen för Stenhagens Kulturhus att 

kulturverksamheterna kommer att behöva minskas kraftigt under 2025. Detta inkluderar 

möjligheterna för civilsamhällesorganisationer och föreningar att bedriva aktiviteter i lokalerna. 

Förvaltningen har dessutom aviserat en översyn av kulturhusverksamheten i Stenhagen med 

sikte på ett utökat samnyttjande av lokaler med grundskolan från och med vårterminen år 

2026.  

 

Det är svårt att tro något annat än att skolans verksamhet kommer att leda till att 

kulturaktiviteterna i fastigheten begränsas även efter 2025. De betydande neddragningarna på 

kulturens område sker dessutom i ett läge när Stenhagen kämpar för att lämna stämpeln som 

utsatt område bakom sig, där just kulturaktiviteter och möjligheter till att bedriva ett aktivt 

föreningsliv i stadsdelen är centrala faktorer för att stärkt trygghet och ökad samhörighet. 
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Jag vill därför fråga Kulturnämndens ordförande Linda Eskilsson (MP): 

 
1. Vilka skäl ligger bakom Kultur-, idrotts- och fritidsförvaltningens beslut att kraftigt begränsa 

kulturverksamheterna i Stenhagens Kulturhus? 

 

2. I enlighet med kommunfullmäktiges policy för hållbar utveckling i Uppsala kommun – vilken 

analys har föregått beslutet gällande hur åtgärderna påverkar den sociala hållbarheten i 

Stenhagen? 

 

3. Vilken plan finns för att kulturverksamheterna i Stenhagens Kulturhus, exempelvis i ateljén 

eller danssalen, ska kunna återupptas som tidigare? 

 

Mattias Johansson (C) 
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Svar på Interpellation om kulturverksamheten vid Stenhagens Kulturhus 
Från Mattias Johansson (C) 
 

 

Mattias Johansson har frågar mig följande frågor:  

 
1. Vilka skäl ligger bakom Kultur-, idrotts- och fritidsförvaltningens beslut att kraftigt begränsa 

kulturverksamheterna i Stenhagens Kulturhus? 

 

2. I enlighet med kommunfullmäktiges policy för hållbar utveckling i Uppsala kommun – vilken 

analys har föregått beslutet gällande hur åtgärderna påverkar den sociala hållbarheten i 

Stenhagen? 

 

3. Vilken plan finns för att kulturverksamheterna i Stenhagens Kulturhus, exempelvis i ateljén 

eller danssalen, ska kunna återupptas som tidigare? 

 
 

Till att börja med så delar jag inte interpellantens bild av att kulturverksamheterna kommer att bli 
kraftigt begränsade.  

 

Föreningar och studieförbund som har regelbundna aktiviteter under året kommer kunna fortsätta 
sin verksamhet 2025. Bokningsförfrågningar kommer att tillhandahållas på ett sådant vis att 
lokaler för kulturhusverksamhet ska kunna nyttjas som tidigare. Bland annat kommer konstateljén i 
väntan på ett planerad golvbyte kunna nyttjas som vanligt. Då även danssalen påverkas av ett 

golvbyte och som kommer att ske i etapper, har vi haft en nära dialog med dansföreningarna, där 

vi erbjudit en lokal i närheten som möjliggör att de fortsättningsvis ska kunna bedriva sin 

verksamhet i under 2025.  
 
Förslaget till beslut grundas på att det är nya förutsättningar i Stenhagen, bland annat efter den 
omorganisation som skolan har behövt genomföra för att anpassa sin verksamhet. Dessutom 
kommer stora renoveringar ske framöver i lokalerna. 

Detta har lett till att det för närvarande saknas nödvändiga förutsättningarna för att bland annat 
effektivt dela lokaler, vilket gör det svårt att bedriva kulturhusverksamheten enligt 

grunduppdraget.  
 

Tidigare under mandatperioden så fattade KTN beslut om en översyn av kulturhusen och dess 
framtid.  Därför har Kultur, fritid och idrotts förvaltningen nu en pågående utredning med syfte att 
inför 2026 föreslå en kulturverksamhet som bättre kan möta användarnas behov. Styret kommer 

att ta ett gemensamt ansvar för att tydliggöra kulturhusets roll, uppdrag och riktning och ta fram 
en långsiktigt plan med verksamhetens inriktning och finansiering inför 2026. Målet är att den 

verksamhet som tidigare genomförts i lokalerna som tex i ateljén eller danssalen, ska kunna 
återupptas som tidigare. 
 
 
Linda Eskilsson (MP), kulturnämndens ordförande 
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